

CAR AUDIO SYSTEM 车载音响系统方案



Main Feature

- Bluetootl
- USB/SD Playback
- CD/CD-MP3 Player
- FM Radio
- Aux link

主要功能

- 蓝芽
- USB/SD 播放器
- CD/CD-MP3 播放器
- FM 收音机
- 音频输入

OVERVIEW

Harbour Light's Car Audio System for audio playback from Bluetooth, CD, USB or SD device is for ultimate entertainment in your car.

Stay connected to your music on your mobile and stream your music files from your phone to your car entertainment. With the USB/SD mode, simply plug in your USB device port or insert your SD card on this system and your digital music will be played directly from this system.

The Aux link connectivity allows direct playback of MP3 content from portable media players. Besides the benefit of enjoying your favorite music in the superior sound quality delivered by the audio system, the MP3 link also extremely convenient as all you have to do is to plug your portable MP3 player to the audio system.

概述

港励的车载音频系统能使你享受蓝芽®、CD、USB 或 SD 设备中的宏亮音乐。

使用内置蓝芽®接收器,可以方便地将音乐文件从手机传输到车载娱乐系统,借助 USB/SD 直放模式,只需要将您的 USB/SD 设备插入这系统的 USB 端口/插卡曹中,数字音乐便可直接从这系统上播放。

通过音频输入连接,您可以直接播放便携式媒体播放器中的音频输入内容。欣赏喜爱的音乐时,您可享受到音响系统所能呈现的卓越音质。不仅如此,音频输入还极为方便,您只需将便携式 MP3 播放器插入音响系统即可开始欣赏音乐。

FEATURES

- Bluetooth streaming allow to connect Bluetooth for Ver 2.1 with AVRCP 1.4
- USB/SD Support up to 999 folder and 9999 track music files.
- FM Tuner 87.5MHz to 108MHz
- Aux input jack for easy connect external audio device.
- Embedded Music player Repeat, shuffle, gapless and Trick Play
- Metadata support USB, SD and CD-MP3
- Audio EQ preset and user defined

功能

- **蓝芽串流**-能支持蓝芽® Ver 2.1 串流及 AVRCP 1.4
- USB/SD- 支持最大 999 文件夹及 9999 文档
- FM 收音 87.5MHz to 108MHz
- 3.5mm 音频输入接口 -音频直到输入极为方便
- 陷入式播放- 重覆播放, 随机播放, 无缝播放 及预览播放
- 詮釋資料支持 USB, SD 及 CD-MP3。
- Audio EQ 预设音效或用户自定。

HK Office: Flat 8, 15/F, Block A, Hi-Tech Industrial Centre,

5-21 Pak Tin Par Street, Tsuen Wan, Hong Kong 香港新界荃湾白田霸街 5-21 号嘉力工业大厦

A座15楼8室

香港办事处:

Tel: +852 2492 1636 Fax: +852 2402 9213

email: sales@harbourlight.com.hk